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JEGYZŐKÖNYV A MAGYAR SZABAD REPÜLŐK SZÖVETSÉGE 

ELNÖKSÉGÉNEK 2024. április 17-i üléséről 
 

Az ülést Zoom konferencia útján tartottuk) 19.00 kezdettel. 
Az ülésről zoom felvétel készült. 
 
Jelen vannak:  
Kerekes László elnök  
Szöllösi László elnökségi tag 
Gyócsi Brigitta EB tag,  
Szabóné Koleszár Edina EB tag,  
Éles Gábor EB tag, 
Lányi Aladár HFFA műszaki vezető, 
Szilágyi Ferenc auditor  
 
Megtárgyalt témák, döntések: 
 

1. A belső auditok megállapításai  
 

A HFFA erőforrás gazdálkodásról szóló belső auditja hiányosságot talált a szervezet 
számviteli rendszere alkalmazásában. Az eszközleltár adat hiányos, az eszközök érték 
felmérésére és a selejtezhető eszközök selejtezésére ad-hoc selejtezési bizottságként  az 
elnökség az Ellenőrző Bizottságot kéri fel. Át kell tekinteni és egyszerűsíteni kell a 
Leltározási szabályzatunkat, mert az túl általános, olyan megfogalmazásokat tartalmaz 
amelyek a HFFA-ra nem vonatkoznak. 

 
A HFFA elnöksége magas kockázatú, a szövetség tevékenységét alapjaiban befolyásoló 

infrastruktúra elvesztése, elérhetetlensége, illetve kulcsszereplők, emberi erőforrásként való 
kiesése esetére a szövetség éves közgyűlése hozzon a megoldásra döntést. A tagszervezetek a 
közgyűlésig keressenek és jelöljenek személyeket, akik alkalmasak és vállalják a 
helyettesítést és az arra való felkészülést. 

 
KBSz tanfolyamra keressünk alkalmas jelentkezőket és iskolázzuk be Őket a HFFA 

képzési keretére. 
 
A HFFA REBISz szervezeti audit megállapításaival kapcsolatban jeleznünk kell  a 

jogalkotónak a REBISz-re vonatkozó ellenőrzési kötelezettség jogi anomáliáját.  
 
Az online rendszerbe fel nem töltött adatok – a negyedéves adatközlés elmaradása esetén 

a pilóta jogosítását felfüggesztjük. A rendszergazda erre hozzon létre az online rendszerben 
automatikus képzettségi tanúsítvány felfüggesztést. 

 
Az audit feltárta, hogy a szervezetünk nem nevez meg Repülésbiztonsági programot, 

holott a klubokban folyó szakmai munka önmagában is az (biztonságtechnikai képzések, 
balesetek elemzéséről szóló képzések, starthelyek folyamatos biztonsági felügyelete az SVB 
által a bevizsgálások, felszerelés rendszeres átvizsgálások, mentőernyő szimulációk 
áthajtogatások, reprádiós kapcsolat a repülőtéren való csőrlések során, főpilótai intézkedések 
a repülésbiztonság érdekében, éves oktatói továbbképzések) Az éves közgyűlési beszámoló 
megfelel ennek, csak így kell hívni. 



 
2. Reprádió beszerzés a szövetség számára 

 
Felvetődött reprádió vásárlása a csőrlések biztonságának támogatására. A rádió használata 

és tulajdonoshoz kötésének jelenlegi jogi környezetében ezt az elnökség nem javasolja. 
 
3. A pénzügyi helyzet áttekintése 

 
A HFFA elnöksége áttekintette a pénzügyi helyzet alakulását. A bevételek és kiadások 

időarányosak. A REBISz bevétel a tervezettnél jelentősen kevesebb, mert a várható új 
területen (az UL területre kibővítés) a vártnál kisebb a bejelentett géplétszám. 

 
A 2023-as év mérlegének elfogadása miatt a HFFA elnöksége 2024. május 21 kedd 18 

órára  online Rendkívüli Közgyűlést hív össze. Az ülés határozatképtelensége esetén azt 
egy órával későbbre újra összehívjuk, a gyűlés alapszabályunk értelmében akkor már 
létszámtól függetlenül határozatképes lesz. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
  
 
 
 
 


